
 
 
 
Betreft: Artikel 41 vragen verlichting Sint Aagtendorp 
 
 
Geachte College van B&W, 
 
 
Gedurende een lange periode is het zo dat de straatverlichting in het Sint Aagtendorp regelmatig niet 
werkt. Wij hebben van inwoners begrepen dat het sinds vorige jaar al 6 keer is voorgekomen dat de 
straatverlichting meerdere dagen niet werkt. Ook op dit moment is dit het geval. Dit kan leiden tot 
onveilige situaties en geeft een onveilig gevoel. Natuurlijk is het voor inwoners mogelijk om het niet 
werken van de straatverlichting te melden via fixi. Toch zien wij de noodzaak om u vragen te stellen. 
Dit aangezien het hier blijkbaar gaat om een structurele situatie waar wat ons betreft een oplossing 
voor moet komen.  
 

1. In hoeverre is uw college op de hoogte van het “probleem” betreffende het regelmatig niet 
werken van de straatverlichting in het Sint Aagtendorp? 

2. In hoeverre kan uw college aangeven waarom de straatverlichting in het Sint Aagtendorp 
regelmatig niet werkt? 

3. In hoeverre is uw college in contact met Liander als het gaat om het structureel verhelpen van 
de bovenstaande situatie?  

4. In hoeverre is uw college bereid om contact op te nemen met Liander om het bovenstaande te 
bespreken en op te lossen?  

5. Wij hebben van bewoners uit het Sint Aagtendorp begrepen dat het dorp voorheen van 
sierverlichting werd voorzien, dit gebeurde in samenspraak met woningcorporatie Pre Wonen. 
De sierverlichting zorgde voor een gezellige uitstraling, maar ook voor (extra) verlichting op 
donkere dagen. In hoeverre is uw college op de hoogte hiervan?  

6. Is uw college bereid om samen met de inwoners en Pre Wonen te bekijken of het mogelijk en 
wenselijk is om de sierverlichting in ere te herstellen? Helemaal wanneer uw college verwacht 
dat het niet werken van de straatverlichting de komende tijd vaker blijft voorkomen.  

 
In afwachting van uw beantwoording.  
 
Alvast dank, met vriendelijke groet,  
 
Namens Samen Lokaal Beverwijk,  
 
Aad Bos  
 
 


